



Consumer and
Corporate Affairs
Canada

Legal Metrology

Consommation
et Corporations
Canada

Métrologie Légale

S.WA-3118

Approval No. d'approbation

Ottawa

16 1983

NOTICE OF APPROVAL – AVIS D'APPROBATION

THIS SUPERSEDES NOTICE OF TEMPORARY
APPROVAL S.WA-T161 Revision 1 DATED July
9, 1982.

LE PRÉSENT AVIS REMPLACE L'AVIS
S.WA-T161 REVISION 1 EN DATE DU 9
juillet 1982.

Company: Every Scale Limited
35 Covington Street
Stoney Creek, Ontario
L8E 2Y4

Société: Every Scale Limited
35 Covington Street
Stoney Creek, Ontario
L8E 2Y4

Manufacturer: Every Scale Limited.

Fabricant: Every Scale Limited.

Type of Device: Railroad track/motor truck combination scales, series E6, "T" lever style with parallel link suspension. Indication may be by means of a dial and/or beam, or by an electronic digital indicator in conjunction with a load cell connected to the transfer lever.

Appareil: Combiné pont-bascule routier et pont-bascule ferroviaire, série E6, avec levier en T et dispositif de suspension à parallélogramme. L'affichage est réalisé à l'aide d'un cadran ou d'un fléau ou des deux ou au moyen d'un indicateur numérique électronique utilisé avec un dynamomètre relié au levier intermédiaire.

| <u>MODEL NUMBER</u> <u>No. de modèle</u> | <u>CAPACITY - TONS</u> <u>Capacité - tonnes</u> | <u>LENGTH - ft.</u> <u>Longueur - pi.</u> |
|---|--|--|
| E6-20604 | 200 | 60 |
| E6-20664 | 200 | 66 |
| E6-20704 | 200 | 70 |
| E6-20724 | 200 | 72 |
| E6-30724 | 300 | 72 |

All scales listed above have 4 sections. Platform width is 10 ft. Scales may be furnished in equivalent metric capacity.

Toutes les balances susmentionnées comportent 4 sections. La largeur du tablier est de 10 pi. Les bascules peuvent afficher la capacité en équivalent métrique.

- 2 -

Condition of Approval: Approval is granted under the Weights and Measures Act, S.C. 1970-71-72, chapter 36, and the Weights and Measures Regulations C.R.C.C., 1605 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations, and under any special conditions listed above.

Reference No.: G6922-E53

Condition d'approbation: L'approbation est accordée conformément à la Loi sur les poids et mesures S.R.C. 1970-71-72, chapitre 36, et au règlement d'application C.R.C.c., 1605. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement, et de toutes les conditions particulières formulées dans le présent avis.

No. de référence: G6922-E53

Chief
Legal Metrology Laboratories

G. H. Hamilton
for W.R. Virtue

Chef
Laboratoires de la Métrologie légale